
Notulen ALV 
 

 
1.  Opening 

Reinier de Jong opent de vergadering 
 

2.  Vaststellen agenda 
- T.M. brengt de zendmasten als punt in. Word meegenomen 

als eerste punt na de pauze 
- Agenda is akkoord bevonden 

 

3.  Notulen algemene ledenvergadering 03-04-2024 
Goed gekeurd 

 

4.  Jaarverslag april 2024 t/m februari 2025 
- ALV april 2024 
- Schoonmaakavond 2024 was een succes, weinig afval. Langs 

Lemsterweg meeste afval, waaronder een lattenbodem/bed 
- Koningsdag 2024 was redelijk geslaagd. Inwoners konden 

langs garagesale punten door dorpen. Er waren op diverse 
plaatsen speurtochten uitgezet en op Grindweg 81 was Pieter 
Poot staan.  

- Herdenking 4 mei was aan de Zeedijk bij het monument van 
Harmen Visser was indrukwekkend. Erik Bierenbroodspot 
verzorgde de presentatie. Tom Hartog was namens de 
gemeente aanwezig en Ron Smits, inmiddels veteraan was 
betrokken in de organisatie. Ron vertelde over de oorlogen 
anno nu en over zijn ervaringen en uitzendingen binnen 
defensie. Familie van dhr van Weele verzorgde de 
kranslegging. 

- Snelheidsmeters zijn geplaatst (komen later aan bod) 
- Er zijn dit jaar fairybells geplaatst ipv echte kerstbomen. Zag 

er sfeervol uit, er zijn meteen meerdere aangeschaft (totaal 6 
stuks nu) 

- Reflectoren geplaatst op de paaltjes van de plantenbakken 
welke er al stonden 

- Plantenbakken zijn geplaatst  
- Diverse vergaderingen en bijeenkomsten bezocht  

 
 

5.  Verslag van de penningmeester 2024 
- Uitgaves:  
• Positief saldo over 2024, 150,- in de plus 

 
 
 

       Datum : 19-03-2025 
Plaats  : ‘t Polderhuus  
Notulist : Trijntje Hofstee  

Bijlagen: 
• Presentielijst 

  
Aanwezig: Reinier de Jong, Teus Ippel, Rick Bokhorst, Silvia den Hollander en Trijntje 
Hofstee (en inwoners, zie presentielijst) 
Afwezig: Ralph Kruithof 
nr. Notulen Actie 

door: 



• Grootste uitgaves zijn de fairybells. Daarnaast zijn er 
donaties gedaan aan stichting Boomkikker, stichting 
Polderfeest en Avond4Daagse Overland 

• Inkomsten van de Raboclubsupport  
6.  

 
Kascontrole commissie 2024 
Cobie de Haas en Jetty Boer hebben de kascontrole uitgevoerd. Er 
miste een bonnetje welke is toegevoegd waardoor de kascontrole 
kloppend was. Jetty Boer zal samen met Leo Koot de kascontrole 
uitvoeren in 2025. Reserve is Theo Meijer 

 
 
 
 
 

7.  Mededelingen van het bestuur 
- Snelheidsmeter heeft op 3 verschillende plekken gehangen. 

Conclusie is dat er nog steeds te hard word gereden. In de 
bebouwde kom waar 30km per uur geld, word gemiddeld 55 
a 60 km per uur gereden. De hardste snelheden liggen rond 
de 100km per uur. 

- LH geeft aan dat de plantenbakken niet helpen. Er word juist 
nog harder gereden omdat men nog snel om de plantenbak 
heen wil. De meningen in de zaal zijn verdeelt. Er zijn 
inwoners die opperen om meer plantenbakken. Dit word 
meegenomen richting gemeente. Advies: Spreek elkaar aan 
wanneer er te hard word gereden, het zijn vaak de eigen 
inwoners die te hard rijden. 

- Reinier verteld over het onderzoek naar mogelijk 
woningbouw in de Groote Veenpolder. Er is een enquête 
verspreid en Reinier verteld de uitkomsten tot nu toe 
(tussenstand). De enquête kan nog steeds ingevuld worden.  

- Reinier geeft aan dat het belangrijk is/blijft om meldingen te 
doen bij de gemeente Weststellingwerf wanneer er zaken 
zijn waar inwoners ontevreden over zijn. Er komen jaarlijks 
1000 meldingen binnen uit de hele gemeente, het is niet 
duidelijk hoeveel daarvan uit de Groote Veenpolder zijn. LH 
en ME geven aan dat er niets gedaan word met de meldingen 
die zij doen. Hier zijn de meningen over verdeelt, andere 
inwoners ervaren dit anders. Afgesproken dat PB SMS een 
mail doet richting de Gemeente met ontevreden zaken. Er 
word opgeroepen om toch te blijven melden! 

- Schoonmaakvond zal zijn op 9 april 2025 om 19.00 uur bij ’t 
Polderhuus. Duurt tot ongeveer 20.30 uur. Er is een 
groepsapp. Wil je meehelpen? Graag! Kome dan in de app, 
hierin word gecommuniceerd. 

- De ideeën rondom Koningsdag 2025 worden gedeeld. Het 
idee is om dit rondom ’t Honk te houden voor jong en oud 
vanaf 14u. Iedereen is welkom en we hopen op een mooie en 
gezellige dag! 

- Reinier roept op om je aan te melden als vrijwilliger bij 
stichting ’t Polderfeest. Volgend jaar word er weer een feest 
georganiseerd en er worden nog steeds bestuursleden 
gezocht. Vele handen maken licht werk! 
 

 
 
 
 



8.  Bestuursverkiezing 
-  Teus en Ralph zijn aftredend en herkiesbaar. Iedereen in de 

zaal is akkoord. Silvia den Hollander is kiesbaar als nieuw 
bestuurslid en stelt zich voor. Iedereen in de zaal is akkoord. 

 
 

 Zendmasten 
- TM brengt de zendmast in. Er is een brief verspreid dat deze 

achter Eric en Alie Meijer geplaatst zal worden, in het land 
tegen het Voetpad aan. Er zijn al zoveel zendmasten, is dit nu 
echt nodig en waarom op die plaats? De vraag word gesteld 
aan de aanwezige gemeente (raads)leden. Klaas Hallema 
geeft aan dat het bekend is dat er een zendmast geplaatst zal 
worden maar niet exact waar. Hij is op de hoogte omdat PB 
SMS een mail heeft gestuurd naar Klaas. Conclusie: Word 
vervolgd. Er is nu nog te weinig duidelijk. 

 
 

9.  Herman Broers – Polderhuus 2030 
- Herman verteld namens de regiegroep over de plannen 

rondom ’t Polderhuus/sporthal/Jeugdhonk.  

 
 

10.  OMRIN 
- Er word een presentatie gegeven over OMRIN, het bedrijf wat 

straks de afval ophaalt. Gemeente Weststellingwerf heeft 
gekozen voor een nieuwe manier van afvalinzameling en 
OMRIN denkt mee/voert uit. Doel is dat inwoners beter afval 
gaan scheiden waardoor de kosten naar beneden worden 
gebracht. Meeste inwoners zijn (nog) niet helemaal 
enthousiast 

 

11.  Rondvraag 
- Ton Mulder, voorzitter Buurtbus geeft aan dat zij altijd op 

zoek zijn naar vrijwilligers. Aanmelden heel graag, bijv. als 
chauffeur! Ook vraagt hij om een donatie van PB SMS aan 
bestuur Buurtbus ivm zoveel jaar bestaan. Reinier geeft 
akkoord en dit zal binnen het bestuur opgepakt worden 

 

12. Afsluiting 
- Reinier sluit de vergadering 

 

 
 
 
 
 
 


